

加入SIAM [工业与应用数学学会]

理由众多

工业与应用数学学会超过13,000名学者分别来自数学、计算机、工程、物理和多个其他学科。SIAM会员由超过95个国家，工作在工业界、实验室、政府部分和研究机构的研究学者、教育工作者、实际工作者、学生组成。

**SIAM热诚欢迎您的加入，
欢迎您成为我们国际性、
多学科社区的一员。**



*You are invited
to join SIAM and
be a part of our
international and
interdisciplinary
community.*

处于前沿

- 您可以定期收到SIAM Review期刊并且拥有权限进入从1997年以来此期刊的电子版本。SIAM Review每年出版4期，提供应用数学学科的整体概览。
- 您可以收到我们应用数学社区的新闻期刊SIAM News。
- 您可以收到SIAM的电子新闻通讯Unwrapped。
- 您可以注册收到任何SIAM期刊的内容提要。

参与帮助建设更强的应用数学和计算科学社区

- SIAM一直致力于提高对应用和工业数学及计算科学重要性的认知和鼓励青年学者加入本行业研究。您的加入将是对此事业的强力支持。
- SIAM是国际工业与应用数学会议(ICIAM)的创始会员并且是将于加拿大不列颠哥伦比亚省温哥华市召开的ICIAM 2011 会议的组织者之一。

在专业化的发展和认可中提升您的事业发展

- 在会议上，在SIAM职业信息网站，在SIAM职位发布公告栏，通过SIAM News新闻稿，您可以找到您需要的职业信息。
- 通过获得SIAM奖，得到SIAM资助，成为SIAM院士您可以得到同事和同行的认可。

充分利用网络的机会

- SIAM, AMS, MAA, AWM, AMATYC和MPS有超过53,000个会员。您可以使用这些协会的联合会员信息。
- 您可以网上加入17个SIAM活动小组(SIAGS)中的和您有共同研究兴趣的一个小组。
- 您可以网上参加您所在区域同行组织的活动。

购买SIAM 期刊和书籍的优惠

- 会员在购买SIAM书籍，期刊，电子期刊，SIAM Locus和其他SIAM产品时享受30%到95%的特殊折扣。

为您的学生找到更多资源

- 您可以推荐两个学生免费成为会员。
- 您可以告知您的学生SIAM提供免费和折扣入会资格，学生旅行资助，本科网络出版物和学生分会。

siam.

立即加入:

www.siam.org/membership/individual/china.php
www.siam.org/joinsiam

现在加入
仅需70元人民币

There are lots of reasons to JOIN SIAM

The Society for Industrial and Applied Mathematics

Over 13,000 mathematicians, computer scientists, engineers, physicists, and a variety of other scientists belong to the Society for Industrial and Applied Mathematics. SIAM members are researchers, educators, practitioners, and students from over 95 countries working in industry, laboratories, government, and academia.

Stay Current

- Receive SIAM Review, a quarterly publication providing an overview of the entire field of applied mathematics including electronic access back to 1997.
- Receive SIAM News, the newsjournal of the applied mathematics community.
- Attend any of the many SIAM conferences each year at reduced member rates.
- Receive Unwrapped, SIAM's monthly electronic e-newsletter.
- Sign up for email Table-of-Contents alerts for any SIAM journal.

Help Create a Stronger Applied Math and Computing Community

- Support SIAM's efforts to increase awareness of the importance of applied and industrial mathematics and computational science and to encourage young scientists to pursue careers in the field.
- SIAM is a founding member of the International Council for Industrial and Applied Mathematics (ICIAM) and co-organizer of the ICIAM 2011 meeting in Vancouver, British Columbia, Canada.

Advance Your Career Through Professional Development and Recognition

- Get access to career information at meetings, on the SIAM career website, on the SIAM Job Board, and through SIAM News.
- Be recognized by colleagues and peers through SIAM Prizes, awards, and the SIAM Fellows Program.

Take Advantage of Networking Opportunities

- Use the online Combined Membership List, which includes over 53,000 members of SIAM, AMS, MAA, AWM, AMATYC, and MPS
- Join one of 17 SIAM Activity Groups (SIAGS) to network with professionals who share your research interests.
- Participate in section activities to network with peers in your geographic region.

Get Discounted Rates on SIAM Journals and Books

- Get special members-only rates—from 30% to 95% off list price—on SIAM books, journals, e-journals, Locus, and more.

Find Resources for Your Students

- Nominate two students for free membership.
- Tell your students about free and discounted memberships, student travel awards, SIURO, and student chapters.

siam.

JOIN NOW:

www.siam.org/membership/individual/china.php
www.siam.org/joinsiam

Join for
as little as
70 RMB yuan

中国大陆申请人可以通过SIAM在北京的联络人付人民币申请入会。申请人需要填写完整的会员申请表，用人民币支付会费给

林群院士
北京中关村东大街55号
中国科学院数学与系统科学学院 100190
电子信箱: siamchina@siam.org
办公电话: 0086-10-62624806

Residents of China now have the option of joining SIAM through a liaison in Beijing so that they may pay in local currency. Send a completed membership application with payment in RMB yuan to:

Qun Lin
Zhongguancun East Road, No.55
Academy of Mathematics and Systems Science Chinese Academy of Sciences Beijing
P. R. China 100190
Email: siamchina@siam.org • Telephone: 0086-10-62624806 (office)